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Plats och tid Lilla salen, Kulturens Hus, kl. 13:15-16:35 

Beslutande Enligt närvarolista 

Justerare Tomas Aronson Ylipää (S) 
Sara Viklund (C) 

Tid och plats för justering Justeras digitalt senast 2020-06-18 kl. 15:00 

Justerade paragrafer 113-138 

Sekreterare 

Elisabeth Qvarnström 

Ordförande 
Nihad Zara (M) 

Justerare 
Tomas Aronson Ylipää (S)  Sara Viklund (C) 

BEVIS/ANSLAG 

Kommunfullmäktiges protokoll är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Sammanträdesdatum 2020-06-15 

Datum när anslaget sätts upp 2020-06-18 

Datum när anslaget tas ned 2020-07-11 

Förvaringsplats för protokollet Förvaras digitalt hos kommunstabens kansli 

Underskrift 

Elisabeth Qvarnström 

Utdragsbestyrkande 
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INNEHÅLLSFÖRTECKNING 

Paragrafer Ärenden Sida 

§ 113 Meddelanden till kommunfullmäktige 2020-06-15 9 - 11 

§ 114 Val av ny ledamot i styrelsen för Luleå Business Region AB 12 

§ 115 Val av vice ordförande (S) till styrelsen för Luleå kommunföretag AB 13 

§ 116 Val av ny ordförande (S) i styrelsen för Bioenergi i Luleå AB 14 

§ 117 Avgifter för snötippen Porsön 15 - 16 

§ 118 Medfinansiering för Norrbotniabanegruppen 2020-2024 17 - 19 

§ 119 Luleå kommuns förenklade delårsrapport per april 2020 20 - 22 

§ 120 Ombudgetering och justering av kommunbidrag 2020 23 - 25 

§ 121 Avveckling av Bothnian Arc ekono misk förening och bildande av ny 26 - 29 
förening 

§ 122 Revidering av samverkansavtal mellan Luleå och Piteå kommuner 30 - 31 
avseende kylda maträtter till särskilt och ordinärt boende 

§ 123 Revidering av reglemente för gemensam kost- och servicenämnd för Piteå 32 - 34 
och Luleå kommuner 

§ 124 Prislista för räddningstjänsten 35 - 36 

§ 125 Sammanträdesordning för kommunfullmäktige samt kommunstyrelsen 37 - 38 
med utskott 2021 

§ 126 Anmälan av motion (C) om gröna fritidsbåtshamnar 39 

§ 127 Anmälan av E-förslag om maxtak på tomträttsgälder 40 

§ 128 Anmälan av interpellation (C) om Luleå kommuns miljöarbete 41 - 42 

§ 129 Snabbinterpellation (C) avseende hyresavtal Nyfosa 43 - 44 

§ 130 Interpellation (C) gällande säker skolväg 45 - 46 

§ 131 Snabbinterpellation (V) angående privata sjukvårdsförsäkringar 47 - 48 

§ 132 Snabbinterpellation (LpO) gällande skolnedläggningarna i Jämtön och 49 - 50 
Vitå 

§ 133 Motion (M) om att utreda förutsättningar för införande av intraprenad 51 - 52 
som driftsform i Luleå kommuns skolor 

§ 134 Motion (M) utred upphandling av bibliotekstjänster i Luleå k ommun 53 - 55 

§ 135 Motion (KD) om medaljbonus 56 - 58 

§ 136 E-förslag gällande klimatomställningsplan med koldioxidbudget 59 - 60 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 137 Motion (RS) om att Luleå Hamn utträder ur Sveriges Hamnar 61 - 63 

§ 138 Motion (C) om välkomstskyltar 64 - 66 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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NÄRVAROLISTA 

Tjänstgörande ledamöter 
Tomas Aronson Ylipää (S) 
Lenita Ericson (S) 
Fredrik Hansson (S) 
Anders Josefsson (M) 
Nina Berggård (V) 
Carola Lidén (C) 
Anja Johansson (S) 
Sana Suljanovic (M) 
Thomas Olofsson (L) 
Nils Harnesk (S) § 113-124 
Dan Ankarholm (Sjvp) 
Bertil Bartholdson (V) 
Farida Jamshidi (S) 
Samuel Ek (KD) 
Paulina Koskenniemi (MP) 
Per Tjärdalen (M) § 113-130 
Daniel Smirat (S) 
Jonas Brännberg (RS) 
Eric Lundvall (C) 
Emmeli Nybom (S) 
Ilkka Isaksson (SD) 
Jens Lundqvist (S) § 114-132 
Viktor Hedqvist (M) 
Emma Engelmark (S) 
Peder Lundkvist (S) 
Erland Nilsson (LPo) 
Ylva Mjärdell (L) 
Sari Hedlund (M) 
Maritha Meethz (S) 
Fredrik Bruhn (S) 
Inger Boström (V) 
Lena Aronson (S) 
Baran Calisir (M) 
Sara Önneby Nordström (KD) 
Malin Svedjeholm (MP) § 113-130 
Bodil Wennerbrandt Sevastik (S) 
Hans Pettersson (V) 
Nihad Zara (M) 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Mehmet Tekin (S) 
Sara Viklund (C) 
Annelie Ahlbäck (S) 
Thomas Söderström (L) 
Liv Shange Moyo (RS) 
Peter Lindbäck (S) 
Leslie Bailey (SD) 
Ulrika Lundberg (V) § 113-130 
Jan Peter Kostet (S) 
Anders Bohm (Sjvp) 
Kristoffer Sundström (M) 
Arne Nykänen (C) 
Carl–Anders Johansson (S) 
Margaretha Lindbäck (S) 

Frånvarande ledamöter 
Per Göransson (SD) 
Margareta Dahlén (Sjvp) 
Barbro Holm (SD) 
Mattias Karlsson (M) 
Hanna Sundqvist (S) 

Annika Sundström (V) 
Nils-Olov Lindfors (C) 
Krister Johansson (S) 
Margareta Bladfors Eriksson (S) 

Tjänstgörande ersättare Tjänstgör istället för 
Camilla Friberg (S) Jens Lundqvist (S) § 113 

Nils Harnesk (S) § 125-138 
Omar Jakobsson (S) Krister Johansson (S) 
Björn Diamant (S) Margareta Bladfors Eriksson (S) 
Peter Hedlund (S) Hanna Sundqvist (S) 
Anna-Lena Andersson (S) Jens Lundqvist (S) § 133-138 
Christer Stenberg (V) Annika Sundström (V) 
Kati Jäskeläinen (V) Ulrika Lundberg (V) § 131-138 
Inger Oja (M) Mattias Karlsson (M) 
Ingrid Vesterlund (C) Nils-Olov Lindfors (C) 
Staffan Eriksson (Sjvp) Margareta Dahlén (Sjvp) 
Ulf Karlström (SD) Per Göransson (SD) 

Närvarande ersättare 
Eric Eriksson (S) 
Tore Isaksson (S) 
Kati Jääskeläinen (V) 

Mattias Nilsson (C) 
Martin Aasa (L) 
Conny Sundström (KD) 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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 Frånvarande ersättare 
Maria Müller (S) 
Jennie Arvidsson (S) 
Eva Hedesand Lundqvist (S) 
Kerstin Olsson (S) 
Robin Rydehäll (S) 
Bo Larsson (M) 
Ulf Fredrik Wiberg (M) 
Erik Hammarbergh (M) 
Peter Bergström (M) 
Mathias Karvonen (V) 
Christina Holmberg (C) 

Stefan Dahlén (SD) 
Sten Tore Skare (L) 
William Torikka (Sjvp) 
Anette Asplund (KD) 
Lothar Bellgardt (MP) 
Kamar Eddine Abdessamad (MP) 
Fatima Linna Trabelsi (RS) 
Robert Lundqvist (RS) 
Hillevi Sandström (LPo) 
Roger Andersson (LPo) 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Namn 
Omröstningar 

§ 123 
J N A 

Resultat totalt: 18 41 0 
Ordinarie ledamöter: 
Tomas Aronson Ylipää (S) X 
Lenita Ericson (S) X 
Anders Josefsson (M) X 
Nina Berggård (V) X 
Fredrik Hansson (S) X 
Anja Johansson (S) X 
Sana Suljanovic (M) X 
Thomas Olofsson (L) X 
Nils Harnesk (S) X 
Dan Ankarholm (Sjvp) X 
Bertil Bartholdson (V) X 
Farida Jamshidi (S) X 
Per Tjärdalen (M) X 
Daniel Smirat (S) X 
Jonas Brännberg (RS) X 
Emmeli Nybom (S) X 
Jens Lundqvist (S) X 
Viktor Hedqvist (M) X 
Emma Engelmark (S) X 
Peder Lundkvist (S) X 
Sari Hedlund (M) X 
Maritha Meethz (S) X 
Fredrik Bruhn (S) X 
Inger Boström (V) X 
Lena Aronson (S) X 
Baran Calisir (M) X 
Bodil Wennerbrandt Sevastik (S) X 
Hans Pettersson (V) X 
Nihad Zara (M) X 
Mehmet Tekin (S) X 
Annelie Ahlbäck (S) X 
Liv Shange Moyo (RS) X 
Peter Lindbäck (S) X 
Ulrika Lundberg (V) X 
Jan Peter Kostet (S) X 
Kristoffer Sundström (M) X 
Carl.Anders Johansson (S) X 
Carola Lidén (C) X 
Samuel Ek (KD) X 
Paulina Koskenniemi (MP) X 
Eric Lundvall (C) X 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Ilkka Isaksson (SD) X 
Erland Nilsson (LpO) X 
Ylva Mjärdell (L) X 
Sara Önneby Nordström (KD) X 
Malin Svedjeholm (MP) X 
Sara Viklund (C) X 
Thomas Söderström (L) X 
Leslie Bailey (SD) X 
Anders Bohm (Sjvp) X 
Arne Nykänen (C) X 

Namn 
Omröstningar 

§ 123 
J N A 

Ersättare: 
Omar Jakobsson (S) X 
Björn Diamant (S) X 
Peter Hedlund (S) X 
Inger Oja (M) X 
Christer Stenberg (V) X 
Ingrid Vesterlund (C) X 
Ulf Karlström (SD) X 
Staffan Eriksson (Sjvp) X 
Margaretha Lindbäck (S) - - -

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 113 

Meddelanden till kommunfullmäktige 2020-06-15 
Ärendenr 2020/541-1.1.1.7 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att lägga redovisade meddelanden till 
handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Följande meddelanden redovisas: 

Avsändare Ämne 

Kommunstaben 
2020-05-15 

KLF2020/715-1.5.2.1 
E-förslag om cykel- och gångväg mellan Rutvik 
och Kyrkbyn avvisas med hänvisning till att 
föreslagen sträckning ligger inom Trafikverkets 
ansvarsområde. 

Kommunstaben 
2020-05-25 

KLF2020/757-1.5.2.1 
E-förslag om stängning av en förskola avvisas 
med hänvisning till att det kan anses vara en 
intern verksamhetsfråga, förslaget har 
vidarebefordrats till barn- och 
utbildningsförvaltningen som en synpunkt. 

Kommunstaben 
2020-06-02 

KLF2020/797-1.5.2.1 
E-förslag om att återuppta samarbetet med 
Kallax Cargo avvisas med hänvisning till att 
flygfrakt inte ligger inom kommunens 
ansvarsområde. Tidigare aktieandelar såldes 
2011. 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF2020/574-1.5.2.1 
E-förslag om WiFi på äldreboenden för att 
underlätta distansering avvisas med hänvisning 
till att socialförvaltningen redan tillhandahåller 
gästnät och har delat ut läsplattor för brukare 
och anhöriga att använda. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2020/222-1.5.2.1 
E-förslag om slutförvar av kärnbränsle avvisas 
p.g.a. kommunstaben har ej fått in nödvändig 
komplettering av förslagsställaren. 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2020/136-1.5.2.1 
E-förslag om curlingbana i anslutning till 
isbanan utreds ej p.g.a. för få röster (9 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2020/247-1.5.2.1 
E-förslag om belysning vid infart till 
Björkskatans centrum utreds ej p.g.a för få röster 
(24 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2020/61-1.5.2.1 
E-förslag om placering av Teknikens Hus utreds  
ej p.g.a. för få röster (24 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2019/1526-1.5.2.1 
E-förslag om aktivitetspark på Porsön utreds ej 
p.g.a. för få röster (2 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2020/72-1.5.2.1 
E-förslag om allmänhetens åkning på 
Ormberget utreds ej p.g.a. för få röster (6 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2019/1724-1.5.2.1 
E-förslag om borttagande av 
tvåtimmarsparkering utreds ej p.g.a. för få röster 
(41 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KLF 2020/221-1.5.2.1 
E-förslag om ändrad färg på lokaltrafikens 
bussar utreds ej p.g.a. för få röster (11 röster). 

Kommunstaben 
2020-06-03 

KFL2020/574-1.5.2.1 
E-förslag om WiFi på äldreboenden avvisas med 
hänvisning till att socialförvaltningen 
tillhandahåller gästnät och har delat ut  
läsplattor till kommunens äldreboenden. 

Kommunstaben 
2020-06-04 

KFL2020/815-1.5.2.1 
E-förslag om cykelväg längs väg 616 avvisas  

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



11

  

 

 

 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen

LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2020-06-15 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 9
ff7

db
c8

-c
ba

9-
45

a6
-b

4c
3-

a3
38

f4
5f

45
68

med hänvisning till att sträckan är statlig och  
därmed under Trafikverkets ansvarsområde. 
Förslaget har vidarebefordrats dit. 

Stadsbyggnadsnämnden 
2020-05-20 § 57 

KLF Hid.nr 2020.2956 
Stadsbyggnadsnämndens beslut om 
delårsuppföljning per april 2020. 

Miljö- och byggnads-
nämnden 
2020-05-27 §137 

KLF Hid.nr 2020.3053 
Miljö- och byggnadsnämndens beslut om 
delårsuppföljning per april 2020. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 114 

Val av ny ledamot i styrelsen för Luleå B usiness Region AB 
Ärendenr 2020/857-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utse Richard Jonsson till ny ledamot i styrel-
sen för Luleå Business Region AB 

Sammanfattning av ärendet 
Moderbolagets styrelse ska i enlighet med företagspolicyn till fullmäktige no-
minera de opolitiska ledamöterna till dotterbolagens styrelser. I Luleå Busi-
ness Region AB är antalet opolitiska ledamöter 4 stycken. En av platserna är 
vikt till representation från LTU och ledamot väljs för mandatperiod. De övri-
ga tre ledamöterna i bolaget valdes 2019 till ett år vardera. Detta ärende avser 
de tre ledamöter som inte väljs för mandatperiod. 

Styrelsen för Luleå kommunföretag AB har nominerat Richard Jonsson för 
nyval, 2 år. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer Luleå kommunföretag ABs förslag under proposition och 
finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Luleå kommunföretag ABs protokoll 2020-06-09, KLF Hid: 2020.3237 

Beslutet skickas till 
Luleå Business Region AB 
Luleå kommunföretag AB 
Richard Jonsson 
Kommunstabens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 115 

Val av vice ordförande (S) till styrelsen för Luleå kommun-
företag AB 
Ärendenr 2020/858-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar utse Fredrik Hansson (S) till vice ordförande i 
styrelsen för Luleå kommunföretag AB. 

Sammanfattning av ärendet 
Lenita Ericson (S), tidigare vice ordförande i styrelsen för Luleå kommunföre-
tag AB, har valts till ordförande i styrelsen. 

Lenita Ericson (S) har nominerat Fredrik Hansson (S) till ny vice ordförande i 
styrelsen. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer Lenita Ericsons förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Nominering 

Beslutet skickas till 
Fredrik Hansson 
Luleå kommunföretag AB 
Kommunstabens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 116 

Val av ny ordförande (S) i styrelsen för Bioenerg i i Luleå 
AB 
Ärendenr 2020/859-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar utse Jens Lundqvist (S) till ny ordförande i sty-
relsen för Bioenergi i Luleå AB. 

Sammanfattning av ärendet 
Anneli Sjömark har lämnat sitt uppdrag som ordförande i styrelsen för Bioe-
nergi i Luleå AB. 

Lenita Ericson (S) har nominerat Jens Lundqvist (S) till ny ordförande i bolags-
styrelsen. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer Lenita Ericsons förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Nominering, KLF Hid: 2020.3241 

Beslutet skickas till 
Jens Lundqvist 
Bioenergi i Luleå AB 
Luleå energi AB 
Kommunstabens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 117 

Avgifter för snötippen Porsön 
Ärendenr 2020/514-2.4.2.8 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att fastställa avgift för snöupplaget på 

Porsön att gälla från 2020-11-01 enligt ny taxa baserad på anlägg-
ningsmaskinindex. 

2. Stadsbyggnadsnämnden får rätt att i oktober varje år justera taxan ef-
ter anläggningsmaskinindex med september 2019 som bas. 

Sammanfattning av ärendet 
Snötippen i Porsön är mottagningsstation för snö från främst Luleå tätort. Ti-
digare vintrar har Luleå kommuns avtalspart haft en snötipp ute på gamla 
NJA-kajen, som inte kunde nyttjas under vintern 18/19 och all snö togs om 
hand ute på Porsön. Då mängden snö ökar på Porsön ökar även kostnaderna 
för mottagningen. En tidigare normal vinter deponerades ca 200 000 m3 snö. 
Vintern 18/19 kördes det in ca 360 000 m3. Mottagningskostnaderna för 2019 
ligger på ca 1 900 000 kr och intäkterna på ca 1 400 000 kr, vilket innebär en 
förlust på 500 000 kr. 

Kommunfullmäktige beslutade 2007-12-17 § 306 att ge tekniska nämnden rätt 
att i november varje år indexjustera taxan efter konsumentprisindex (KPI) och 
stadsbyggnadsnämnden gjorde sådan prisjustering hösten 2019 att gälla från 
2020-01-01. Stadsbyggnadsförvaltningen menar att KPI inte är rätt index att  
använda i det här fallet och föreslår därför stadsbyggnadsnämnden rekom-
mendera kommunfullmäktige besluta om ny avgift för snötippen på Porsön 
utifrån anläggningsmaskinindex 50 % maskinkostnader och 50 % förarkostna-
der samt att stadsbyggnadsnämnden varje år i oktober kan justera taxan med 
anläggningsmaskinindex. 

Ny avgift från 2020-11-01 föreslås enligt nedan; 
2020-11-01 (2020-01-01) 

1. Flakvolym < 20 m3 104 kr ( 83 kr) 
2. Flakvolym 20 – 30 m3 131 kr (104 kr) 
3. Flakvolym > 30 m3 156 kr (125 kr) 

Stadsbyggnadsnämnden har 2020-03-26 § 33 föreslagit stadsbygg-
nadsnämnden rekommendera kommunfullmäktige besluta att 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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fastställa avgift för snöupplaget på Porsön att gälla från 2020-11-01 
enligt ny taxa baserad på anläggningsmaskinindex och att stads-
byggnadsnämnden får rätt att i oktober varje år justera taxan efter 
anläggningsmaskinindex med september 2019 som bas. 

Kommunstyrelsen har 2020-05-11 § 116 föreslagit kommunfull-
mäktige besluta att fastställa avgift för snöupplaget på Porsön att 
gälla från 2020-11-01 enligt ny taxa baserad på anläggningsmaski-
nindex. Stadsbyggnadsnämnden får rätt att i oktober varje år juste-
ra taxan efter anläggningsmaskinindex med september 2019 som 
bas. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Stadsbyggnadsnämndens protokoll 2020-03-26 § 33, 

KLF Hid: 2020.1878 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-04-27 § 72, 

KLF Hid: 2020.2340 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-05-11 § 116, KLF Hid: 2020.2585 

Beslutet skickas till 
Stadsbyggnadsnämnden 
Kommunstabens ekonomienhet 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 118 

Medfinansiering för Norrbotniabanegruppen 2020-2024 
Ärendenr 2020/400-3.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att Luleå kommun medfinansierar en ny 

fyraårig projektperiod för Norrbotniabanegruppen. 
2. För 2020 anslås 204 052 kr från anslaget för strategiska utvecklingsin-

satser. 
3. För perioden 2021 - 2024 hänskjuts finansieringen till arbetet med stra-

tegisk plan och budget. 
4. Kommunstyrelsens ordförande får i uppdrag att underteckna medfi-

nansieringsintyget. 

Sammanfattning av ärendet 
Norrbotniabanegruppens projektperiod 2017 - 2020 med projektnamnet ”Till-
växtspår med Norrbotniabanan” avslutas den sista juni i år. 

Vid huvudmannagruppsmötet i augusti 2019 beslutades att Norrbotniabane-
gruppens (NBBG) påverkansarbete skall fortgå under en fyraårig projektperi-
od. Detta för att NBBG:s påverkansarbete kan löpa ostört inför arbetet med 
nästa nationella transportplan  Allt för att nå målet, om att i närtid till 2030 fär-
digställa Norrbotniabanan i sin helhet. Den kommande projektperioden går 
under namnet ”Intensifiering av Norrbotniabanan”. Skellefteå kommun är 
fortsatt projektägare. 

Därför söker NBBG nu medfinansiering hos samtliga medlemmar. NBBG har 
lagt upp en budget på knappt 16 miljoner kr för fyraårsperioden. För Luleå 
kommuns del innebär det medfinansieringsbidrag enligt nedan: 

• 2020 204 052 kr (juli – december) 
• 2021 442 410 kr 
• 2022 459 290 kr 
• 2023 430 198 kr 
• 2024 239 915 kr (januari – juni) 

Kommunstyrelsen har 2020-05-11 § 117 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att Luleå kommun medfinansierar en ny fyraårig projektperiod för Norrbotni-
abanegruppen. För 2020 anslås 204 052 kr från anslaget för strategiska utveck-

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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lingsinsatser. För perioden 2021 - 2024 hänskjuts finansieringen till arbetet 
med strategisk plan och budget. Kommunstyrelsens ordförande får i uppdrag  
att underteckna medfinansieringsintyget. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Dialog: 
Luleå kommun har, och kommer fortsättningsvis, att kontinuerligt delta i 
Norrbotniabanegruppens arbete. 

Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
En satsning på förbättrade järnvägsförbindelser gynna alla olika grupper av 
människor och bidrar därför till ökad jämlikhet. 

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Insatsen har inte fokus på jämställd fördelning av makt och resurser. 

Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
En satsning på förbättrade järnvägsförbindelser gynnar miljö och klimat då 
järnväg är det mest energisnåla transportsystemet och det drivs också till hu-
vudsak av fossilfri elektricitet. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
En satsning på förbättrade järnvägsförbindelser längs Norrlandskusten bi-
drar både till förbättrade transportmöjligheter för näringslivet och utveckling 
av större arbetsmarknadsregioner vilket bidrar till starkare ekonomi i regio-
nen och ger därmed förutsättningar för en hållbar tillväxt. 

Beslutsunderlag 
 Ansökan Norrbotniabanegruppen 2020-03-13, KLF Hid: 2020.1445 
 Medfinansieringsintyg 2020-03-13, KLF Hid: 2020.1449 
 Kommunstabens beslutsförslag gällande finansiering av Norrbotniaba-

negruppen 2020-2024, KLF Hid: 2020.1889 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-04-06 § 68, 

KLF Hid: 2020.2006 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-05-11 § 117, KLF Hid: 2020.2586 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



19

  

 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen

LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2020-06-15 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 9
ff7

db
c8

-c
ba

9-
45

a6
-b

4c
3-

a3
38

f4
5f

45
68

Beslutet skickas till 
Kommunstabens samhällsutvecklingsenhet 
Kommunstabens ekonomienhet 
Norrbotniabanegruppen 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 119 

Luleå kommuns förenklade delårsrapport per april 2020 
Ärendenr 2020/738-1.2.1.2 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar godkänna förenklad delårsrapport för januari-
april 2020. 

Sammanfattning av ärendet 
Den förenklade delårsrapporten omfattar nämndernas ekonomi och bidrag 
till kommunfullmäktiges utvecklingsområden. Det huvudsakliga syftet med 
den förenklade delårsrapporten är att göra en årsprognos för ekonomin samt 
hur långt nämnderna har kommit med arbetet att uppnå målsättningarna 
inom utvecklingsområdena vid mandatperiodens slut. 

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 138 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att godkänna förenklad delårsrapport för januari-april 2020. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beskrivning av ärendet 
Resultaträkning januari-april med prognos för helår 
Kommunen redovisar ett negativt periodresultat per april på -28,5 mkr, vilket 
är 52,3 mkr lägre än budgeterat resultat för samma period. Om semesterlönes-
kuldens resultatpåverkan exkluderas är resultatet 50,9 mkr. Förklaringen till 
detta är att kostnaden för semestern belastar resultatet jämt fördelat under 
året men att uttaget sker främst under sommarmånaderna. 

Prognosen för helåret visar utifrån nu kända förutsättningar på ett överskott 
med 111,8 mkr vilket är 40,2 högre än budgeterat resultat. Vad gäller progno-
sen finns dock osäkerhet beroende på rådande pandemi. Prognosen för skat-
teintäkterna pekar på en kraftig minskning för 2020 men de extra tillskott av 
statsbidrag som beslutats och aviserats om väger i nuläget upp detta under 
innevarande år. Staten har aviserat att kommunerna även kommer att kom-
penseras för vissa merkostnader kopplat till pandemin. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Nämndernas driftsredovisning med prognos 
Nämndernas utfall för perioden är 42,6 mkr högre än budget. Prognosen för 
helåret visar på ett överskott med 33,2 mkr för nämnderna jämfört med bud-
getsiffror och där störst avvikelse finns inom kommunstaben (9,8 mkr), barn- 
och utbildningsnämnden (10,0 mkr) samt stadsbyggnadsnämnden (10,5 
mkr). Socialnämnden har prognostiserat med ett nollresultat och räknar med 
att nämnden får täckning från staten för de ökade kostnader som uppkommit 
i och med rådande pandemi. 

Finansförvaltningens helårsprognos pekar på en positiv avvikelse med 8,9 
mkr för skatteintäkter och generella statsbidrag i jämförelse med budget, me-
dan finansiella intäkter visar på en negativ avvikelse med 1,9 mkr. 

Nettoinvesteringsredovisning samt investeringsprognos 
Under perioden har Luleå kommun investerat för 97,6 mkr. Helårsprognosen 
visar på 764,7 mkr vilket är 107,3 mkr lägre än budget. Avvikelsen mot budget 
är huvudsakligen inom stadsbyggnadsnämnden och beror främst på tidsför-
skjutningar avseende större projekt dvs Hertsö badhus och Luleå Räddnings-
station samt högre inkomster avseende försäljning av tomter samt lägre utgif-
ter på grund av tidsförskjutningar 

Årsprognos för kommunfullmäktiges utvecklingsområden 
För alla fyra utvecklingsområden pågår aktiviteter med syfte att uppnå 
målsättningarna innan mandatperiodens slut. Ytterligare åtgärder krävs för 
att skapa förflyttning inom utvecklingsområdena fram till 2022. Inom utveck-
lingsområdet för Ökad jämlikhet har verksamheterna valt en av målsättning-
arna att arbeta med, minst åtagande finns inom målsättningen att öka ungas 
möjlighet till att påverka Luleås framtid. Arbetet med utvecklingsområdet har 
påverkats av Coronapandemin med ökad arbetslöshet, inställda aktiviteter 
och pandemin kan även leda till mer långtgående konsekvenser för hälsa och  
jämlikhet. Årsprognosen för utvecklingsområdet bedöms som gult, där ett 
mer systematiskt arbete krävs för att bidra till att öka jämlikheten fram till 
2022. 

För utvecklingsområdet Mer jämställd fördelning av makt och resurser 
rapporterar verksamheter om identifierade utmaningar inom jämställdhet 
med tydliga indikatorer. Inom målsättningen att Minska mäns våld mot kvin-
nor finns samordning och aktiviteter framförallt inom socialnämnden. Årspro-
gnosen för utvecklingsområdet bedöms som gult och även här krävs ett mer 
systematiskt arbete där verksamheter och processer analyseras utifrån 
jämställdhetsutmaningar och olika gruppers intressen. 

Alla verksamheter har ett fokus att minska klimatpåverkan genom att 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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förändra de egna resorna. För de övriga målsättningarna inom utvecklingsom-
rådet för Minskad klimatpåverkan beskrivs inte ett aktivt arbete eller resultat. 
Årsprognosen för utvecklingsområdet bedöms som rött och för att nå en mins-
kad klimatpåverkan fram till 2022 behövs kraftfulla gemensamma priorite-
ringar och insatser. 

När det gäller utvecklingsområdet för Starkare ekonomi för tillväxt har få 
verksamheter valt att redovisa mål för ökad attraktivitet för unga kvinnor och 
fler arbetstillfällen. Verksamheterna har svarat upp på det effektiviseringskrav 
som framgår i Strategisk plan och budget 2020 varpå målsättningarna i ut-
vecklingsområdet har kommit i skymundan. Årsprognosen för utvecklings-
områdets målsättningar bedöms som gult och det råder en osäkerhet kring  
hur Coronapandemin kommer att påverka nämndernas uppsatta effektivise-
ringsmål. För att uppnå en starkare ekonomi för tillväxt behöver insatser för 
effektivare verksamhet prioriteras och samordnas för att uppnå resultat. 

Beslutsunderlag 
 Förenklad delårsrapport per april 2020, KLF Hid: 2020.2764 
 Kommunstabens beslutsförslag gällande förenklad delårsrapport per 

april 2020, KLF Hid: 2020.2760 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-06-01 § 100, 

KLF Hid: 2020.2907 
 Presentation över delårsrapport, KLF Hid: 2020.2974 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 138, KLF Hid: 2020.3033 

Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder och förvaltningar 
Kommunstabens ekonomienhet 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 120 

Ombudgetering och justering av kommunbidrag 2020 
Ärendenr 2020/740-2.4.0.2 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar bevilja nämnder/förvaltningar tilläggs-

anslag avseende 2020 års kommunbidrag med totalt 28 501 tkr gällan-
de årets löneöversyn. 

2. Ett särskilt anslag för Covid-19 upprättas och placeras inom kommun-
styrelsens finansförvaltning. 

3. Anvisningar för nyttjande av medel ur anslaget för Covid-19 fastställs. 
4. Stadsbyggnadsnämndens kommunbidrag för 2020 utökas med 9 mkr 

år 2020 avseende utökade kostnader för detaljplaner beroende på änd-
rade redovisningsrekommendationer. Det utökade kommunbidraget  
tas från resultatet. För 2021 och framåt hänskjuts frågan till arbetet 
med strategisk plan och budget. 

5. Överskott på 9 mkr hos stadsbyggnadsnämnden år 2020 överförs till 
kommunstyrelsen och tillfaller resultatet. 

6. Överskott på 6 mkr hos stadsbyggnadsnämnden år 2020 ombudgeteras  
till kommunstyrelsens finansförvaltning. Beloppet ska läggas till ansla-
get för Covid-19. 

7. Av kommunfullmäktiges oförutsedda kostnader år 2020 ombudgeteras 
2 mkr till kommunstyrelsens finansförvaltning och läggs till anslaget 
för Covid-19. 

Sammanfattning av ärendet 
Löneöversyn 2020 del 1 
I kommunbidragen för 2020 saknas anslag för 2020 års löneökningar vilka 
återfinns inom finansförvaltningen. Årets löneöversyn är nu slutförd 
för 3 av 5 avtalsområden. Avtalsområdet för Kommunal och OFR AKV (Vi-
sion, Ledarna, AFSSR) är ännu inte klart på grund av försenad nationell av-
talsrörelse. 

Löneöversynen innebär ökade lönekostnader under 2020 på totalt 28 501 tkr. 
Fördelningen per nämnd/förvaltning framgår av bilaga. I beloppet ingår även 
en kompensation för kostnadsökningar gällande timavlönade inom Lärarnas 
avtalsområde. Övriga kostnadsökningar hanteras när avtalsområdena Kom-
munal och OFR AKV slutförs. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Helårseffekten av 2020 års löneökningar för år 2021 och framåt beaktas i sam-
band kommunfullmäktiges sammanträde avseende Strategisk plan och bud-
get 2021 - 2023 i oktober. 

Särskilt anslag för Covid-19 
Ett anslag för åtgärder relaterade till Covid-19 upprättas inom finansförvalt-
ningen. Syftet med anslaget är att kunna anvisa budget om behov uppstår 
kopplat till pågående pandemi. Nyttjandet av medel från anslaget kommer 
hanteras som separata ärenden för beslut i kommunstyrelsen.   

Utökning av kommunbidrag för stadsbyggnadsnämnden 
Enligt rekommendation från Rådet om kommunal redovisning (RKR) skall 
kostnader kopplade till detaljplaner, som tidigare belastade investeringspro-
jekt, från och med 1 januari 2020 kostnadsföras direkt vilket stadsbyggnads-
nämnden saknar driftbudget för. Kostnaden för pågående detaljplaner år 2020 
uppgår till 9 mkr. Finansieringen av det utökade kommunbidraget tas från 
resultatet. För 2021 och framåt hänskjuts frågan till arbetet med strategisk plan 
och budget. 

Överskott stadsbyggnadsnämnden (Avdelningen fastigheter och verksamhetsnära 
service) 
Avdelningen fastigheter och verksamhetsnära service visar på ett överskott 
för år 2020 vilket kan hänföras till en anpassning av redovisningen till gällan-
de rekommendationer. Detta innebär att planerat underhåll ska redovisas som 
investeringsutgift och fördelas ut som kapitalkostnad under investeringens 
nyttjandetid istället för att kostnadsföras direkt. Denna förändring tillsam-
mans med lägre aktivitet i fastighetsunderhåll i avvaktan på underhållsplaner 
och översyn av skolstrukturen medför minskade driftkostnader och därmed 
ett överskott under året. 

För att kunna nyttja del av överskottet på ett effektivt sätt och tillgodose andra 
behov föreslås en överföring till kommunstyrelsen från stadsbyggnadsnämn-
den om 15 mkr. Av de 15 mkr ska 6 mkr ombudgeteras till kommunstyrelsens 
finansförvaltning och tillfalla anslaget för Covid-19, resterande 9 mkr ska 
överföras till kommunstyrelsen och tillfalla resultatet och på så sätt möta det 
utökade kommunbidrag stadsbyggnadsförvaltningen får 2020 kopplat till de-
taljplaner. 

Ombudgetering från kommunfullmäktiges oförutsedda kostnader 
Av kommunfullmäktiges oförutsedda kostnader år 2020 ombudgeteras 2 mkr 
till kommunstyrelsens finansförvaltning och läggs till anslaget för Covid-19. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



25

  

 

 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen

LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2020-06-15 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 9
ff7

db
c8

-c
ba

9-
45

a6
-b

4c
3-

a3
38

f4
5f

45
68

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 139 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
bevilja nämnder/förvaltningar tilläggsanslag avseende 2020 års kommunbi-
drag med totalt 28 501 tkr gällande årets löneöversyn. Kommunstyrelsen fö-
reslog vidare att ett särskilt anslag för Covid-19 upprättas och placeras inom 
kommunstyrelsens finansförvaltning samt att anvisningar för nyttjande av 
medel ur anslaget för covid-19 fastställs. Stadsbyggnadsnämndens kommun-
bidrag för 2020 utökas med 9 mkr år 2020 avseende utökade kostnader för 
detaljplaner beroende på ändrade redovisningsrekommendationer. Det utöka-
de kommunbidraget tas från resultatet. För 2021 och framåt hänskjuts frågan 
till arbetet med strategisk plan och budget. 
Överskott på 9 mkr hos stadsbyggnadsnämnden år 2020 överförs till kom-
munstyrelsen och tillfaller resultatet. Överskott på 6 mkr hos stadsbyggnads-
nämnden år 2020 ombudgeteras till kommunstyrelsens finansförvaltning. Be-
loppet ska läggas till anslaget för Covid-19. Kommunstyrelsen har slutligen 
föreslagit kommunfullmäktige besluta att ombudgetera 2 mkr ur kommun-
fullmäktiges oförutsedda kostnader år 2020 till kommunstyrelsens finansför-
valtning och läggs till anslaget för Covid-19. 

Sammanträdet 
Lenita Ericson (S) föreslår bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 2020 års lönerevision, KLF Hid: 2020.2765 
 Kommunstabens beslutsförslag gällande ombudgetering och justering 

av kommunbidrag, KLF Hid: 2020.2761 
 Förslag till anvisning för nyttjande av medel ur anslaget för covid-19, 

KLF Hid: 2020.2860 
 Stadsbyggnadsnämndens protokoll 2020-05-20 § 57, 

KLF Hid: 2020.2859 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-06-01 § 101, 

KLF Hid: 2020.2908 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 139, KLF Hid: 2020.3034 

Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder och förvaltningar 
Kommunstabens ekonomienhet 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 121 

Avveckling av Bothnian Arc ekonomisk förening och 
bildande av ny ideell förening 
Ärendenr 2020/601-1.2.3.2 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att Bothnian Arc ekonomisk förening 

ska avvecklas. 
2. Kommunfullmäktige beslutar att som en av minst tre stiftare bilda den 

finska ideella föreningen Bottenviksbåge Bothnian Arc enligt föreslag-
na stadgar. 

3. Godkänna att eventuella medel från nuvarande förening fonderas till 
dess att de kan överföras till den nya föreningen. 

4. Lenita Ericson (S) nomineras till ordinarie ledamot och Anders Josefs-
son (M) till suppleant i den nya föreningens styrelse. 

5. Anders Josefsson (M) utses till kommunens stämmoombud. 

Sammanfattning av ärendet 
Luleå kommun har varit medlem i Bothnian Arc sedan år 2002. Det pågår en 
förändringsprocess i föreningen Bothnian Arc där den nuvarande svenska 
Bothnian Arc ekonomisk föreningen avvecklas och för att fortsätta verksamhe-
ten bildas en ny finsk ideell förening Bottenviksbåge Bothnian Arc rf. syften 
med förändringen är att stärka bandet mellan städer/kommuner och regioner 
inom Bottenviksbågen, förstärka förutsättningarna för modern kommunika-
tion och snabba verksamhetsförändringar och samtidigt förenkla föreningens 
administration. Dessa syften stöds bättre av en ideell förening med finsk lag-
stiftning än med den nuvarande organisationen. 

Förändringsprocessen har framskridit så långt att Bothnian Arc:s styrelse den  
20.2.2020 har beslutat om ett förslag till stadgar för den nya föreningen. Stad-
garna har förhandsgranskats och godkänds av Patent- och registreringsstyrel-
sen (PRH). Bothnian Arc ekonomisk förening behöver beslut från medlemsor-
ganisationerna för att förändringsprocessen kan fortsätta. 

Hittills har Luleå, Skellefteå, Haparanda och Bodens kommuner samt Uleå-
borg, Brahestad och Kalajoki städer och Meri-Lappi utvecklingscenter anmält  
sig som stiftande medlemmar. De stiftande medlemmarna bildar först före-
ningen och sedan kan de andra medlemmarna ansluta sig till föreningen. 
Verksamheten i Bothnian Arc ekonomiska förening fortsätter så länge tills den 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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nya finska föreningen bildats och verksamheten kan flyttas till den nya före-
ningen. 

Föreningen har till ändamål att främja och utveckla medlemmarnas samarbete 
i Bottenviksbågen inom områden såsom intressebevakning, logistik, närings-
liv, utbildning och kultur. Föreningen ska verka för att stärka banden mellan 
städer, kommuner och regioner inom Bottenviksbågen samt stärka förutsätt-
ningarna för modern kommunikation och snabba verksamhetsförändringar. 

Föreningens medlemmar på den svenska sidan är Bodens kommun, Haparan-
da stad, Kalix kommun, Luleå kommun, Piteå kommun och Skellefteå kom-
mun. Medlemmarna på den finska sidan är Kemi - Torneå regionkommun, 
Uleåborgs regionkommun, Brahestads stad och Kalajoki stad. I medlemskom-
munerna och regionkommunerna bor sammantaget ca 600 000 människor. 
Bothnian Arcs verksamhet finansieras i huvudsak med medlemsavgifter och 
finansiering från Nordiska Ministerrådet. EU-program och nationella finansie-
ringsinstrument är också potentiella finansiärer för verksamheten. 

Samhällsutveckling menar att ett medlemskap i Bothnian Arc stimulerar och 
aktiverar sina medlemmar till konkreta gränsöverskridande samarbete genom 
ökning av nätverksbyggande och projektverksamhet där EU:s olika program  
och finansieringsinstrument används. Samhällsutveckling föreslår kommun-
fullmäktige att besluta enligt förslaget för att Bothnian Arcs förändringspro-
cess ska kunna fortsätta. 

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 147 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att Bothnian Arc ekonomisk förening ska avvecklas. Kommunfullmäktige be-
slutar att som en av minst tre stiftare bilda den finska ideella föreningen Bot-
tenviksbåge Bothnian Arc enligt föreslagna stadgar. Eventuella medel från 
nuvarande förening fonderas till dess att de kan överföras till den nya före-
ningen. En ledamot och en suppleant nomineras till den nya föreningens sty-
relse. Kommunstyrelsen har vidare föreslagit kommunfullmäktige att utse 
kommunens stämmoombud. Kommunstyrelsen beslutade slutligen att ge 
kommunstaben i uppdrag att utvärdera Luleå kommuns medlemskap i före-
ningen två år efter det att den nya föreningen har bildats. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



28

  

 

 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen

LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2020-06-15 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 9
ff7

db
c8

-c
ba

9-
45

a6
-b

4c
3-

a3
38

f4
5f

45
68

Sammanträdet 
Socialdemokraterna har nominerat Lenita Ericson (S) till ordinarie ledamot 
och Anders Josefsson (M) till suppleant i den nya föreningens styrelse. Lenita 
Ericson (S) har nominerat Anders Josefsson (M) till kommunens stämmoom-
bud. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag med socialdemokraternas no-
mineringar under proposition och finner att fullmäktige bifaller förslagen. 

Dialog: 
En dialog har förts med Bothnian Arc ekonomisk förening, Skellefteå, Hapa-
randa och Bodens kommuner samt Länsstyrelsen i Norrbottens Län. 

Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Insatsen har inte fokus på detta område. Tillgänglighet ska beaktas vid före-
ningens aktiviteter och gemensamma projekt. Inom ramen för Bothnian Arc 
finns möjligheter att bedriva gränsöverskridande jämlikhetsarbete och utveck-
la gemensamma projekt med fokus på jämlikhet.  

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Insatsen har inte fokus på detta område. Inom ramen för Bothnian Arc finns 
möjligheter att bedriva gränsöverskridande jämställdhetsarbete och utveckla 
gemensamma projekt med  fokus på jämställdhet.  Föreningen följer Nordiska 
ministerrådets och EU-programs beskrivningar och krav gällande jämställd-
het. 

Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Föreningens vision är omsatt till att Bottenviksbågen skall vara den ledande 
regionen i norra Europa med en helhetsorienterad utveckling, innebärande en 
stark hållbar miljöutveckling. Regionen ska vara Europas renaste kustregion. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Föreningens vision är omsatt till att Bottenviksbågen skall vara den ledande 
regionen i norra Europa med en helhetsorienterad utveckling, innebärande en 
stark ekonomisk tillväxt. Målsättningen om tillväxt utgår från att regionen 
Bottenviksbågen skall ha en stark internationell profil och vara en attraktiv 
region med konkurrenskraft och stor tillväxtpotential. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Beslutsunderlag 
 Förslag till stadgar till den nya finsk ideell föreningen Bottenviksbåge 

Bothnian Arc rf, KLF Hid: 2020.2166 
 Kommunstabens förslag avseende Avveckling av Bothnian Arc ekono-

misk förening och bildande av en ny ideell förening Bottenviksbåge 
Bothnian Arc rf, KLF Hid: 2020.2698 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-05-25 § 94, KLF Hid: 2020.2779 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 147, KLF Hid: 2020.3042 

Beslutet skickas till 
Bothnian Arc ekonomisk förening 
Kommunstabens samhällsutvecklingsenhet, kanslienhet och ekonomienhet 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 122 

Revidering av samverkansavtal mellan Luleå och Piteå 
kommuner avseende kylda maträtter till särskilt och ordi-
närt boende 
Ärendenr 2020/673-1.4.1.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta förslag till reviderat samverkansavtal 
mellan Luleå och Piteå kommuner avseende kylda maträtter till särskilt och 
ordinärt boende med ändringen att § 2 Nämnden beslutar om styrande dokument 
inom sitt verksamhetsområde stryks ur samverkansavtalet. 

Sammanfattning av ärendet 
Vid genomgång av samverkansavtal mellan Luleå och Piteå kommuner avse-
ende kylda maträtter till särskilt och ordinärt boende uppmärksammades att 
det finns behov av att revidera avtalet; 

- Ingress, uppdatering 
- Specifika datum/tider, uppdateras/korrigeras (§ 6, § 8, § 10, § 25) 
- § Uppgifter, ny 
- § 4 Styrande dokument, stryks och flyttas till § Uppgifter 
- § 11 Sammansättning, korrigeras 
- § 16 Arkiv, uppdateras 
- § 27 Tvister, nytt 

Utöver ovan nämnda sker en synkronisering med reglementet, styrgruppen 
byter namn till ledningsgrupp då projektfasen övergått till förvaltning samt 
uppdatering av numrering avseende §§. 

Kost- och servicenämnden har 2020-04-23 § 13 föreslagit kommunfullmäktige i 
Piteå kommun och Luleå kommun besluta att anta förslag till reviderat sam-
verkansavtal mellan Luleå och Piteå kommuner avseende kylda maträtter till 
särskilt och ordinärt boende. 

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 142 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att anta förslag till reviderat samverkansavtal mellan Luleå och Piteå kommu-
ner avseende kylda maträtter till särskilt och ordinärt boende enligt bilaga 
KLF Hid: 2020.2421. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Sammanträdet 
Kommunsekreterare föredrar förslag från Piteå kommuns kommunstyrelse 
som föreslår att § 2 med lydelsen Nämnden beslutar om styrande dokument inom 
sitt verksamhetsområde stryks ur samverkansavtalet. 

Fredrik Hansson (S) föreslår anta förslaget med föredraget ändringsförslag 
från Piteå kommun. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag med Piteå kommuns ändrings-
förslag under proposition och finner att fullmäktige bifaller förslagen. 

Beslutsunderlag 
 Kost- och servicenämndens beslut avseende revidering av samver-

kansavtal mellan Luleå och Piteå kommuner avseende kylda maträtter 
till särskilt och ordinärt boende, KLF Hid: 2020.2422 

 Förslag till reviderat samverkansavtal kost- och servicenämnden, 
KLF Hid: 2020.2421 

 Tidigare samverkansavtal avseende gemensam kost- och service-
nämnd för Piteå och Luleå kommuner, KLF Hid: 2020.2687 

 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-05-25 § 88, 
KLF Hid: 2020.2773 

 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 142, KLF Hid: 2020.3037 

Beslutet skickas till 
Piteå kommun 
Kost- och servicenämnden 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 123 

Revidering av reglemente för gemensam kost- och service-
nämnd för Piteå och Luleå kommuner 
Ärendenr 2020/672-1.4.1.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta förslag till reviderat reglemente avseen-
de gemensam kost- och servicenämnd för Piteå och Luleå kommuner med 
förändringar enligt bilaga KLF Hid: 2020.2955. 

Reservationer 
Carola Lidén (C), Sara Viklund (C), Arne Nykänen (C), Eric Lundvall (C), Pau-
lina Koskenniemi (MP), Malin Svedjeholm (MP), Leslie Bailey (SD), Ulf Karl-
ström (SD), Ilkka Isaksson (SD), Sara Önneby Nordström (KD) och Erland 
Nilsson (LpO) reserverar sig mot beslutet. 

Sammanfattning av ärendet 
Vid genomgång av kost-och servicenämndens reglemente uppmärksammades 
att det finns behov av att ändra nämndens reglemente; 

- Ingress, korrigeras 
- 2 § Verksamhetsområde, stryks 
- 2 § Uppgifter, ny 
- 9 § Sammansättning, korrigeras 
- 20 § Beredning av ärenden m.m, ny 

Utöver ovan nämnda sker en synkronisering med samverkansavtalet, styr-
gruppen byter namn till ledningsgrupp då projektfasen övergått till förvalt-
ning samt uppdatering av numrering avseende §§. 

Kost- och servicenämnden har 2020-04-23 § 14 föreslagit kommunfullmäktige 
besluta att anta förslag till reviderat reglemente avseende gemensam kost- och 
servicenämnd för Piteå och Luleå kommuner. 

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 141 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att anta förslag till reviderat reglemente avseende gemensam kost- och ser-
vicenämnd för Piteå och Luleå kommuner. Vid ärendets behandling i kom-
munstyrelsen reserverade sig Paulina Koskenniemi (MP) och Carola Lidén (C) 
mot beslutet. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Sammanträdet 
Kommunsekreteraren föredrar bilaga KLF Hid: 2020.2955 med synliggjorda 
förändringar efter beslut i Piteå och Luleå kommunstyrelser. Piteå kommun 
har även föreslagit ytterligare en förändring sedan ärendet behandlades i Lu-
leås kommunstyrelse; att stryka § 2 Nämnden beslutar om styrande dokument 
inom sitt verksamhetsområde. 

Carola Lidén (C) föreslår att en ny punkt under § 1 Mål läggs till i kost och 
servicenämndens reglemente: En ökad upphandling av närproducerade livsmedel i 
enlighet med Norrbottens livsmedelsstrategi, Nära mat. 

Paulina Koskenniemi (MP), Erland Nilsson (LpO) och Leslie Bailey (SD) stöd-
jer Carola Lidéns förslag. 

Lenita Ericson (S) föreslår bifalla kommunstyrelsens förslag och ändringsför-
slag från Piteå kommun. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Carola Lidéns tilläggsförslag under proposition och fin-
ner att fullmäktige avslår förslaget. 

Votering begärs och genomförs där en ja-röst innebär bifall till tilläggsförsla-
get och en nej-röst innebär avslag till tilläggsförslaget. 

Efter rösträkning redovisar ordföranden att 59 röster har avlagts varav 18 ja-
röster och 41 nej-röster. En ledamot är frånvarande vid omröstningen och del-
tar därför inte i beslutet. Ordföranden finner därmed att fullmäktige avslår 
tilläggsförslaget. 

Ordföranden ställer slutligen kommunstyrelsens förslag med Piteå kommuns 
ändringsförslag under proposition och finner att fullmäktige bifaller försla-
gen. 

Beslutsunderlag 
 Förslag till nytt reglemente för kost- och servicenämnden, 

KLF Hid: 2020.2419 
 Tidigare reglemente för kost- och servicenämnden, 

KLF Hid: 2020.2613 
 Kost- och servicenämndens beslut avseende revidering av reglemente 

för gemensam kost- och servicenämnd för Piteå och Luleå kommuner, 
KLF Hid: 2020.2420 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-05-25 § 87, 
KLF Hid: 2020.2772 

 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 141, KLF Hid: 2020.3036 
 Ny bilaga med synliggjorda förändringar efter Piteå och Luleå kom-

muns kommunstyrelsers behandling av ärendet, KLF Hid: 2020.2955 

Beslutet skickas till 
Piteå kommun 
Kost- och servicenämnden 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 124 

Prislista för räddningstjänsten 
Ärendenr 2020/755-2.4.2.8 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förslag till ny prislista för Rädd-
ningstjänsten enligt bilaga KLF Hid: 2020.2709. 

Sammanfattning av ärendet 
Räddningstjänstens prislista omfattar uthyrning av personal, fordon, vatten-
transporter, pumpar samt övriga maskiner, redskap och materiel samt hand-
brandsläckarservice. Dessa priser har senast justerats 2017 och har räknats 
upp med KPI 3,8 %. Där det är möjligt så utgår prissättningen från Brand-
skyddsföreningens taxa för restvärdesräddning. I vissa fall har det skett ytter-
ligare en justering av priset, då det tidigare priset anses vara för lågt, med av-
seende på att det är dyrbar utrustning som hyrts ut. Det är i huvudsak till 
andra räddningstjänster och samverkansorganisationer som utrustningen 
hyrts ut till. 

Även taxa för tillsyn enligt lagen om skydd mot olyckor (LSO) och Lagen om 
explosiva varor (LBE) och tillstånd enligt LBE finns upptagna i prislistan. 
Beslut om denna är taget under 2019 (Ärende RTJ2019/53) och taxan har in-
dexuppräknats till denna prislista. 

Räddningstjänstens utbildningscentrum, RUC, har upprättat en prislista. 
I denna finns tre alternativ: 

 Räddningstjänstens utbildningscentrum genomför utbildningen. 
 Utbildningsarrangören sköter administration mot kund och Räddnings-

tjänsten Luleå håller med utbildningslokaler och övningsfält. 
 Utbildningsarrangören sköter administration mot kund. 

Räddningstjänsten Luleå håller med utbildningslokaler och övningsob-
jekt. Hyra för servicepersonal samt instruktörer tillkommer för samtliga 
objekt. 

Vid externa tjänster/arbeten av mer omfattande karaktär kan en speciell över-
enskommelse träffas. Vid ovanstående överenskommelse samt vid arbete och 
uthyrning av materiel, som ej medtagits i denna taxa, äger räddningschefen, 
eller den han utsett, rätt att bestämma avgiften. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



36

  

 

 

 

2014-01-27 Kommunstyrelsens arbets- och personalutskott Kommunledningsförvaltningen

LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2020-06-15 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 9
ff7

db
c8

-c
ba

9-
45

a6
-b

4c
3-

a3
38

f4
5f

45
68

Moms tillkommer på samtliga poster, förutom myndighetsutövning i form av 
tillståndsavgifter och tillsynsavgifter. 

Räddningsutskottet får enligt kommunstyrelsens delegationsordning besluta 
om revidering av prislistan (riktlinjer för externa tjänster och uthyrning). Revi-
dering kommer då ske med Restvärdesräddning AB:s index, Sveriges kommu-
ner och regioners PKV index, samt Statistiska centralbyråns index för konsu-
mentpriser och index för dieselolja. 

Räddningsutskottet har 2020-05-19 § 31 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att godkänna förslag till ny prislista för Räddningstjänsten. 

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 135 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att godkänna förslag till ny prislista för Räddningstjänsten. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Föreslaget beslut är inte möjligt att bedöma ur ett jämlikhetsperspektiv. 

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Föreslaget beslut är inte möjligt att bedöma hur det påverkar en mer jämställd 
fördelning av makt och resurser. 

Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Det är inte möjligt att bedöma hur förslaget till beslut påverkar utvecklings-
området. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Föreslaget beslut antas ha en positiv påverkan på räddningstjänstens ekono-
mi, men ingen påverkan på Luleå som region. 

Beslutsunderlag 
 Prislista Räddningstjänsten, KLF Hid: 2020.2709 
 Räddningsutskottets protokoll 2020-05-19 § 31, KLF Hid: 2020.2708 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 135, KLF Hid: 2020.3030 

Beslutet skickas till 
Räddningstjänsten 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 125 

Sammanträdesordning för kommunfullmäktige samt kom-
munstyrelsen med utskott 2021 
Ärendenr 2020/707-1.1.1.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar fastställa sammanträdesordning för kommun-
fullmäktige och kommunstyrelsen för verksamhetsåret 2021. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstabens kansli har utarbetat förslag till sammanträdesordning 
för kommunstyrelsen, kommunstyrelsens arbetsutskott, budgetutskottet och 
kommunfullmäktige avseende verksamhetsåret 2021. 

Kommunstyrelsens och kommunfullmäktiges sammanträdesplan utgör grund 
för planering av övriga nämnders sammanträdesordning. Enligt kommunens 
gemensamma bestämmelser för reglementen (§ 11) planerar och synkroniserar 
kommunstyrelsens nämndsekretariat och samtliga nämnders sammanträdes-
ordningar som sedan fastställs av respektive nämnd. 

Förslaget har utarbetats med utgångspunkt i följande faktorer: 
• Planerings- och uppföljningsprocesserna 
• Sammanträden förläggs på tre veckodagar 
• Förtroendevalda ska kunna ingå i fler än ett politiskt organ 
• Halvdagssammanträden 
• Tjänstemanna- och presidieberedningar 

Hänsyn tas till kommundirektörens ledningsgrupp, kommunövergripande 
samverkansmöte och moderbolagets sammanträden. 

Kommunstabens förslag innebär att arbetsutskottet sammanträder två gånger 
per månad med undantag av juli månad. Budgetutskottet har två inplanerade 
mötestillfällen. 

Kommunstyrelsen sammanträder i början eller mitten av varje månad med 
undantag av juli månad. Kommunfullmäktige sammanträder företrädesvis 
sista eller näst sista måndagen i månaden med undantag av juli månad. 

Vid planeringen har viss hänsyn tagits till skollov och nationella helgdagar. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Efter att alla nämnder fastställt sin sammanträdesordning kommer avdelning-
en planering och analys att planera för kommunstyrelsens verksamhetsplane-
ring samt datum för när nämnderna redovisar föregående år. 

Kommunstyrelsen har 2020-06-01 § 149 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
fastställa sammanträdesordning för kommunfullmäktige och kommunstyrel-
sen för verksamhetsåret 2021. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Dialog: 
Dialog är genomförd med kommunfullmäktiges presidium. 

Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Förslaget påverkar inte utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Förslaget påverkar inte utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Förslaget påverkar inte utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Förslaget påverkar inte utvecklingsområdet. 

Beslutsunderlag 
 Förslag på sammanträdesordning för 2021, KLF Hid: 2020.2702 
 Kommunstabens förslag avseende sammanträdesordning för 2021, 

KLF Hid: 2020.2702 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-05-25 § 96, 

KLF Hid: 2020.2781 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-06-01 § 149, KLF Hid: 2020.3044 

Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder och förvaltningar 
Samtliga ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 126 

Anmälan av motion (C) om gröna fritidsbåtshamnar 
Ärendenr 2020/784-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och överlämnas till kom-
munstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Eric Lundvall (C) och Mattias Nilsson (C) har lämnat in en motion om gröna 
fritidsbåtshamnar. Motionärerna menar att Luleå är en båtstad med fantastisk 
skärgård och att det är viktigt att skärgården tas om hand samtidigt som kom-
munens båtliv är aktivt. 

Motionerna hänvisar till Orusts arbete med gröna hamnar som en förebild och 
föreslår att kommunstyrelsen får i uppdrag att i samverkan med förvaltningar 
och kommunföretagen samt aktörer inom Luleås fritidsbåtshamnar att ta fram 
en plan för hur Luleås fritidsbåtshamnar kan bli mer gröna. 

Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att motionen får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Motion (C) om gröna fritidsbåtshamnar, KLF Hid: 2020.2816 

Beslutet skickas till 
Kommunstabens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 127 

Anmälan av E-förslag om maxtak på tomträttsgälder 
Ärendenr 2020/138-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att e-förslaget får ställas och överlämnas till 
stadsbyggnadsnämnden för beredning och beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag har inlämnats som föreslår att sätta ett maxtak på 100 000 kr/år på 
tomträtter över 500 kvm och 750 000 kr/år på de under 500 kvm. Vidare fö-
reslås en permanent rabatt på 50 % av taxeringsvärdet vid friköp. 

Förslaget har varit publicerat på kommunens hemsida under tre månader och 
har uppnått 132 röster. 

Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att e-förslaget får 
ställas och överlämnas till stadsbyggnadsnämnden för beredning och beslut. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag om maxtak på tomträttsgälder, KLF Hid: 2020.441 

Beslutet skickas till 
Stadsbyggnadsnämnden 
Kommunstabens kansli 
Förslagsställaren 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 128 

Anmälan av interpellation (C) om Luleå kommuns miljöar-
bete 
Ärendenr 2020/808-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och överlämnas  
till kommunstyrelsens ordförande för besvarande vid nästkommande full-
mäktigesammanträde. 

Sammanfattning av ärendet 
Mattias Nilsson (C) har lämnat in en interpellation om Luleå kommuns håll-
barhets- och miljöarbete. 

Interpellanten menar att Luleå kommun har fallit i miljörankingen ”Sveriges 
bästa miljökommun 2020” som genomförs av tidningen Aktuell hållbarhet. 
Följande frågor ställs till kommunstyrelsens ordförande: 

1. Varför svarar man inte på undersökningen i Aktuell hållbarhet? 
2. Vem/vilka är ansvariga för hållbarhets och miljöfrågor och kommuni-

kationen kring dessa inom Luleå kommun? 
3. Det finns miljöåtgärder i åtgärdsplanen i borgmästaravtalet från 2016, 

på vilket sätt följs dessa åtgärder upp? 
4. Arbetar man systematiskt med miljöfrågorna i Luleå kommun och in-

tegrerar dem i det dagliga arbetet hos alla medarbetare i Luleå kom-
mun? 

Kommunstaben har föreslagit kommunfullmäktige besluta att interpellationen 
får ställas och överlämnas till kommunstyrelsens ordförande för besvarande 
vid nästkommande fullmäktigesammanträde. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstabens förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget.  

Beslutsunderlag 
 Interpellation (C) om Luleå kommuns miljöarbete, KLF Hid: 2020.3004 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsens ordförande 
Kommunstabens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 129 

Snabbinterpellation (C) avseende hyresavtal Nyfosa 
Ärendenr 2020/325-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Arne Nykänen (C) har lämnat in en interpellation gällande kommunens hyres-
avtal med Nyfosa ställd till kommunstyrelsens ordförande. 

Ärendet bordlades vid fullmäktiges sammanträde 2020-04-27 och 2020-05-25. 
Svar på interpellationen har skickats till interpellanten. 

Arne Nykänen (C) anför att det har beskrivits i media att Luleå kommun har 
tecknat ett 10-årigt hyreskontrakt med Nyfosa för lokaler omfattande ca 10 000 
m² med inflyttning 1 januari 2022 för barn- och utbildningsförvaltningen, soci-
alförvaltningen och arbetsmarknadsförvaltningen. Arne Nykänen ställer föl-
jande frågor till kommunstyrelsens ordförande: 

1. Är det rimligt att beslut av denna omfattning tas på tjänstemannanivå? 
2. Behöver Luleå kommun ytterligare 10 000 m² lokalyta? 
3. Ska lokalerna som lämnas av förvaltningarna användas till undervis-

ningslokaler? Om inte, vad ska de i så fall användas till? 

Om lokalerna ska användas som undervisningslokaler ställs även följande 
frågor: 

4. Har det gjorts någon bedömning av framtida behov av undervisnings-
lokaler i centrum? 

5. Har det gjorts någon bedömning av lokalernas lämplighet som under-
visningslokaler? 

6. Hur kommer förändringen att påverka barn- och utbildningsförvalt-
ningens investeringskostnader och framtida hyreskostnader? 

Sammanträdet 
Lenita Ericson (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den där-
med är besvarad. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Lenita Ericson menar att tecknandet av hyresavtal för kommunens verksam-
het är verkställighet och inte föremål för politiska beslut. Gällande lokalytan 
är de 10 000 kvm inte en ytterligare yta utan verksamheter som lämnar yta de 
inte utnyttjar i nuläget. Lokalytan minskar för administrativa lokaler för de 
berörda förvaltningarna och minskar kostnader med 5 000 tkr/år. 

Vidare beskriver Lenita Ericson att de lokaler som lämnas planeras byggas om 
till undervisningslokaler och eftersom att kommunen äger byggnaden behövs 
det inte byggas nytt. Barn- och utbildningsförvaltningen har uttryckt ett behov 
av ytterligare undervisningslokaler i centrum, ombyggnationer kommer att 
göras för att lokalerna ska bli lämpliga som undervisningslokaler. 

I interpellationsdebatten deltar Lenita Ericson (S), Arne Nykänen (C), Jonas 
Brännberg (RS), Anja Johansson (S), Thomas Olofsson (L), Carola Lidén (C) 
och Thomas Söderström (L). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Lenita Ericsons förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Interpellation (C) gällande hyresavtal med Nyfosa, KLF Hid: 2020.1181 
 Svar på interpellation gällande hyresavtal med Nyfosa, 

KLF Hid: 2020.2353 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 130 

Interpellation (C) gällande säker skolväg 
Ärendenr 2020/519-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Carola Lidén (C) har lämnat in en interpellation om säker skolväg ställd till 
stadsbyggnadsnämndens och barn- och utbildningsnämndens ordförande. 

Ärendet bordlades vid fullmäktiges sammanträden 2020-04-27 och 2020-05-25. 
Svar är utskickat till interpellanten. 

Carola Lidén (C) frågar ordförandena följande: 

- Hur säkerställer ni att alla barn i hela kommunen får en säker skolväg? 
- Har de brister som framkom i kommunens inventering av farliga skol-

vägar åtgärdats? 
- Hur säkerställer kommunen en säker skolväg där Trafikverket är hu-

vudman?  

Sammanträdet 
Anja Johansson (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den där-
med är besvarad.  

Anja Johansson menar att stadsbyggnadsförvaltningen ständigt har trafiksä-
kerhet i fokus vid planering och byggande i kommunen. Förändringar i skol-
strukturen och utvecklingen av nya stadsdelar påverkar vilka miljöer som 
behöver ses över. Arbetet med skolvägar pågår ständigt. 

Anja Johansson beskriver att stadsbyggnadsförvaltningen har ett pågående 
arbete med barns skolvägar i arbetet med planeringen av kommunens vägar. 
Där ombyggnationer krävs genomförs åtgärder i samordning med andra pro-
jekt, men det genomförs även investeringsprojekt i syfte att förbättra befintliga 
skolvägar. 

Som svar på Carola Lidéns fråga om säkerställande av säkra skolvägar svarar 
Anja Johansson att arbetet har bestått i att identifiera en lämplig skolväg från 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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varje bostadsområde och placeringsskolan för barnen i området. Utifrån den 
inventeringen görs ett löpande arbete för att hitta brister och åtgärda dessa. 

Brister som har framkommit i tidigare inventering av farliga skolvägar har till 
stor del åtgärdats, t.ex. hastighetsbegränsning på 30 km/h inom alla bostads-
områden. 

Anja Johansson beskriver slutligen att kommunen har regelbundna möten 
med Trafikverket för att behandla frågorna om skolvägar där Trafikverket är 
huvudman. 

I interpellationsdebatten deltar Anja Johansson (S), Carola Lidén (C), Paulina 
Koskenniemi (MP), Jonas Brännberg (RS), Thomas Söderström (L), Emma 
Engelmark (S), Tore Isaksson (S), Staffan Eriksson (Sjvp) och Annelie Ahlbäck 
(S). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Anja Johanssons förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Interpellation (C) om säker skolväg, KLF Hid: 2020.1921 
 Svar på interpellation om säker skolväg, KLF Hid: 2020.2354 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 131 

Snabbinterpellation (V) angående privata sjukvårdsförsäk-
ringar 
Ärendenr 2020/290-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Bertil Bartholdson (V) har lämnat in en interpellation gällande privata sjuk-
vårdförsäkringar ställd till kommunstyrelsens ordförande. 

Ärendet bordlades vid fullmäktiges sammanträde 2020-03-23 samt 2020-04-23. 
Svar är utskickat till interpellanten. 

Bertil Bartholdson (V) beskriver att två av Luleå kommuns helägda bolag, 
Luleå energi AB och Luleå lokaltrafik AB har tecknat privata sjukvårdsförsäk-
ringar för sina anställda. Med anledning av detta frågar interpellanten kom-
munstyrelsens ordförande följande: 

- Anser du att privata sjukvårdsförsäkringar bidrar till det övergripande 
mål om social hållbarhet som finns inskrivet i samtliga kommunala bo-
lags ägardirektiv? 

- Anser du att alla anställda inom Luleå kommuns förvaltningar och bo-
lag bör ha en likvärdig tillgång till sjukvård och rehabilitering?  

Sammanträdet 
Lenita Ericson (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den där-
med är besvarad. 

Lenita Ericson menar att svensk sjukvård ska vara tillgänglig och ges efter 
behov. Privata sjukvårdsförsäkringar bidrar inte till ökad jämlikhet men före-
tag ser olika skäl till att nyttja den möjligheten för sina anställda. 

Det är önskvärt att bolagen ska klara sig utan privata sjukvårdsförsäkringar 
men de behöver göra en egen bedömning för sin specifika verksamhet. 

I interpellationsdebatten deltar Bertil Bartholdson (V) och Lenita Ericson (S). 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Sammanträdet 
Ordföranden ställer Lenita Ericsons förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Interpellation (V) om privata sjukvårdsförsäkringar, KLF Hid: 2020.981 
 Svar på interpellation om privata sjukvårdsförsäkringar, 

KLF Hid: 2020.2627 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 132 

Snabbinterpellation (LpO) gällande skolnedläggningarna i 
Jämtön och Vitå 
Ärendenr 2020/370-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Erland Nilsson (LpO) har lämnat in en interpellation gällande skolnedlägg-
ningarna i Jämtön och Vitå ställd till barn- och utbildningsnämndens ordfö-
rande. 

Ärendet bordlades vid fullmäktiges sammanträde 2020-03-23 samt 2020-04-27. 
Svar har skickats till interpellanten.  

Erland Nilsson ställer följande frågor till barn- och utbildningsnämndens ord-
förande: 

- Gjordes besparingar i samband med skolnedläggningarna i Jämtön och 
Vitå? Hur stora blev i så fall dessa, i absoluta tal? 

- Hur mycket högre blev kostnaderna för transport av barnen från re-
spektive skolor in till Råneå och till Vitå?  

- Finns det stöd för att det blev kostnadseffektiviseringar? 
- Anser ordföranden att allt fungerar klanderfritt sett till barnens bästa 

vad gäller restider och säkerhet, vid allmän väg utan hastighetsbe-
gränsningar i väntan på busstransport? 

Sammanträdet 
Emma Engelmark (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den 
därmed är besvarad. 

Emma Engelmark beskriver att besparingarna för avvecklingen av Vitåskolan 
slutade som förväntat på 3,1 mkr för helåret. Vad gäller skoltransporter mot-
svarade besparingen 705 tkr. Barn- och utbildningsnämnden följer lag och 
riktlinjer som gäller kring skolskjuts och har använt sig av linjetrafik och taxi 
där det är befogat. 

Stängningen av Jämtögården innebar minskade kostnader med 1,3 mkr vilket 
följde prognosen. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Emma Engelmark beskriver att elever i kommunen med behov av skolskjuts 
bedöms individuellt utifrån kommunens riktlinjer och i första hand beviljas 
skolskjuts med busskort för befintlig lokaltrafik. Om bussbyte krävs får elever 
upp till årskurs tre samordnad skoltaxi. Ansvaret för elevernas säkerhet är det 
ett delat ansvar mellan vårdnadshavare, entreprenör och kommun. 

Slutligen menar Emma Engelmark att medarbetarna har gjort sitt yttersta för 
att det ska vara smidigt för alla elever och att det har fungerat bra i stort. 

I interpellationsdebatten deltar Erland Nilsson (LpO), Emma Engelmark (S), 
Arne Nykänen (C), Thomas Söderström (L), Bertil Bartholdson (V), Liv Shange 
Moyo (RS), Anja Johansson (S), Leslie Bailey (SD), Samuel Ek (KD), Björn Dia-
mant (S) och Lenita Ericson (S). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Emma Engelmarks förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Interpellation (LpO) gällande skolnedläggningarna i Jämtön och Vitå, 

KLF Hid: 2020.1314 
 Svar på interpellation gällande skolnedläggningarna i Jämtön och Vitå, 

KLF Hid: 2020.2628 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 133 

Motion (M) om att utreda förutsättningar för införande av 
intraprenad som driftsform i Luleå kommuns skolor 
Ärendenr 2019/833-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar bordlägga ärendet till fullmäktiges 
sammanträde 2020-08-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Anders Josefsson (M), Sana Suljanovic (M) och Nihad Zara (M) har inkommit 
med en motion om att utreda förutsättningar för införande av intraprenad 
som driftsform i Luleå kommun. 

Kommunfullmäktige har beslutat att motionen får ställas samt överlämnat 
den till kommunstyrelsen för beredning. 

Kommunstaben har begärt in yttrande från barn- och utbildningsnämnden 
avseende förutsättningarna att införa intraprenad som driftsform i Luleå 
kommuns skolor. I samband med det också utarbeta ett förslag på graden av 
självbestämmande, ansvar, befogenheter och kvalitetskrav på de enheter som 
ska bedrivas i denna driftsform. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 
Motionärerna anger att syftet med intraprenad som driftsform är att ”söka 
lösningar som ger större ansvar och befogenheter till skolans enskilda enheter 
både över sin ekonomi men också kvalitetsutveckling. Alla skolenheter ska 
inte bara kunna bära sin egen kostnad utan också ges möjligheten att genom 
egen initiativ och kreativitet även kunna frigöra mer resurser som kommer 
verksamheten till godo”. 

För Luleå kommun och barn- och utbildningsnämnden är intraprenader ingen 
ny fråga. Intraprenadverksamhet har skett på försök under c:a 10 års tid och 
avslutades 2015. Nämnd/förvaltning gjorde ett ambitiöst utvärderingsarbete 
och har därefter omhändertagit de goda erfarenheterna samtidigt som de 
mindre goda kunde lämnas. Idag ser inte nämnd/förvaltning intraprenader 
som en lösning på de utmaningar verksamheten står inför. Det andra 
önskemålet om att utarbeta förslag på grader av självbestämmande etc kan 
inte ske om inte beslut finns om intraprenaders införande. Anledningen är att 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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hela iden om ett ev friutrymme för en intraprenadverksamhet bygger på att 
ledning och verksamhet ingår avtal/överenskommelse om vad som ska 
regleras. 

Barn- och utbildningsnämnden har föreslagit kommunfullmäktige besluta att 
bifalla motionen om att utreda förutsättningarna att införa intraprenad som 
driftsform i Luleås skolor med anledning av att driftsformen redan prövats 
under lång tid. Under ärendets behandling i barn- och utbildningsnämnden 
reserverade sig Emma Engelmark (S), Fredrik Bruhn (S), Johan Eriksson (S), 
Tomas Aronson Ylipää (S), Annelie Ahlbäck (S) och Mehmet Tekin (S) mot 
beslutet. 

Kommunstyrelsen har 2020-03-09 § 72 kommunfullmäktige besluta att bifalla 
motionen om att utreda förutsättningarna att införa intraprenad som 
driftsform i Luleås skolor. Vid ärendets behandling i kommunstyrelsen 
reserverade sig Lenita Ericson (S), Fredrik Hansson (S), Daniel Smirat (S), Anja 
Johansson (S), Farida Jamshidi (S), Nina Berggård (V), och Jens Lundqvist (S) 
mot beslutet. 

Sammanträdet 
Ordföranden föreslår att ärendet bordläggs till fullmäktiges sammanträde 
2020-08-31 och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-03-09 § 29, 

KLF Hid: 2020.960 
 Presentation från barn- och utbildningsförvaltningen, 

KLF Hid: 2020.1236 
 Barn- och utbildningsnämndens yttrande avseende motion om att 

utreda förutsättningar för införande för intraprenad, KLF Hid: 
2020.954 

 Intraprenad som kommunal driftsform, utvärdering av intraprenad på 
Stadsöskolan, KLF Hid: 2020.955 

 Intraprenad som driftsform - en utvärdering av Luleå kommuns 
intraprenadverksamheter, KLF Hid: 2020.956 

 Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2015-12-17 § 117 avseende 
övergångslösningar för försöksverksamhet med intraprenader, 
KLF Hid: 2020.957 

 Motion (M) om att utreda förutsättningar för införande för 
intraprenad, KLF Hid: 2019.3413 

 Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2020-01-29 § 6, 
KLF Hid: 2020.515 

 Kommunstyrelsens protokoll 2020-03-09 § 72, KLF Hid: 2020.1333 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 134 

Motion (M) utred upphandling av bibliotekstjänster i Luleå 
kommun 
Ärendenr 2019/738-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträ-
de 2020-08-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2019-05-20 § 136 att motionen får ställas och 
överlämnat den till kommunstyrelsen för beredning. 

Kommunstabens kansli har begärt in yttrande från barn- och utbildnings-
nämnden och kultur- och fritidsnämnden. 

Inköp har även fått möjlighet att lämna synpunkter i ärendet. 

Inköps synpunkter 
Inköp anser att möjligheten att genomföra upphandling är fullt möjlig. Det är 
dock en komplex upphandling som kräver ett förankrat beslut, en välplanerad 
tidplan, en styrgrupp med tydliga mandat och en finansiering som är hållbar. 

Ett långt kontrakt och gedigna leverantörsdialoger är en förutsättning för att 
attrahera marknaden vilket kräver stora resurser från inköp och flera av kom-
munens verksamheter. 

Leverantörsmarknaden för efterfrågad tjänst är i dagsläget begränsad, om ens 
befintlig, och det krävs ett omfattande förarbete för att attrahera potentiella 
leverantörer. 

För att fatta beslut om upphandlingen ska genomföras krävs dock ett större 
förarbete och en djupare kostnads- och nyttoanalys samt risk och konsekven-
sanalys. En upphandling av driften påverkar även den regionala samverkan 
som idag finns vilket också bör beaktas i det fortsatta förarbetet. 
Generellt gällande förslaget kring upphandling av bibliotekstjänster anser 
inköp att finansieringen måste ses över och vägas mot eventuellt ökad kvali-
tet. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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För att genomföra en djupare analys av konsekvenserna att upphandla biblio-
tekstjänster krävs resurser. Inköp saknar dessa resurser, och med dagens be-
manning kommer inköp inte kunna bistå i en djupare utredning. 

Ytterligare en aspekt som måste tas hänsyn till är hur den befintliga samver-
kan med övriga bibliotek i regionen ska hanteras. Frågan kommer att bli extra 
komplex vid avtalsskrivande avseende finansiering och ansvarsfrågor samt 
vilka krav som kan ställas på upphandlande samverkanspart. Vilka konse-
kvenser det får avseende bibliotek som inte ingår i det regionala samarbetet, 
är i nuläget oklart. Ett exempel kan vara hur man ska se på korslån. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 
Barn- och utbildningsnämnden har 2020-01-29 § 10 beslutat att föreslå full-
mäktige att avslå motionen. Eftersom omfattningen av skolbiblioteksverksam-
heten är liten och samarbetet framförallt söks gentemot folkbiblioteken så fö-
reslås fullmäktige avslå motionen. 

Skolbibliotek i grundskolan ordnas på olika sätt vid de olika grundskolorna i 
kommunen. Det är vanligtvis skolans lärare som sköter om skolbiblioteken 
och det finns inte anställda med befattningen skolbibliotekarie, bibliotekarie 
eller biblioteksassistent i grundskolans verksamhet. Det finns överenskom-
melser med folkbiblioteken vid de skolor som har en direkt närhet till ett så-
dant. 

Barn- och utbildningsförvaltningen och kultur- och fritidsförvaltningen i Lu-
leå kommun har påbörjat ett gemensamt arbete för att hitta samverkan mellan 
folk- och skolbiblioteken där det finns folkbibliotek som kan fungera som 
skolbibliotek. Det kan i sådana fall vara aktuellt för de skolor som ligger i när-
heten av folkbibliotek. 

Vid Luleå Gymnasiebibliotek finns två bibliotekarier och två biblioteksassi-
stenter. Biblioteket samarbetar med den pedagogiska personalen i gymnasie-
byn. Eftersom omfattningen av skolbiblioteksverksamheten är liten så före-
slår barn- och utbildningsförvaltningen att kommunfullmäktige besluta att  
avslå motionen. 

Kultur- och fritidsnämndens yttrande 
Kultur- och fritidsnämnden har 2019-11-25 § 127 beslutat att föreslå fullmäkti-
ge att avslå motionen. Folkbiblioteken i Luleå är en del av ett regionalt biblio-
tekssamarbete där 14 kommuner tillsammans samarbetar kring till de centrala 
delarna medieutbud, bibliotekssystem, webbportal och marknadsföring. Ge-
mensamma upphandlingar sker kring gemensamma tjänster. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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På kommunal nivå sker upphandlingar av t ex leverantör av medier och tek-
nik. Att vidga upphandling gällande fler bibliotekstjänster med utgångpunkt i 
Nacka kommuns modell ses som en risk dels utifrån de nackdelar som sam-
manfattas nedan, men också att det skulle försvåra det framgångfulla samar-
betet vi har i Norrbotten där medborgarna idag är mycket nöjda med de tjäns-
ter som vi kan erbjuda tack vare samarbetet och där Luleå som största kom-
mun. 

Utvärderingen som gjordes av Nackas upphandling 2013 visar på att de inte 
kunde hitta några direkta positiva konsekvenser, men att upphandlingen varit 
enormt tidskrävande. Utvärderingar av verksamheten visar också på att pri-
vatiseringen inte bidragit till varken mer innovation eller högre kvalitet. 

Med hänvisning till ovanstående resonemang har kommunstaben föreslagit 
kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Kommunstyrelsen har 2020-03-09 § 73 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå motionen. 

Sammanträdet 
Ordföranden föreslår bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträde 2020-
08-31 och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-02-24 § 30, 

KLF Hid: 2020.961 
 Motion (M) gällande utreda upphandling av bibliotekstjänster i Luleå 

kommun, KLF Hid: 2019.3271 
 Kultur- och fritidsnämndens protokoll 2019-11-25 § 127, 

KLF Hid: 2019.8490 
 Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2020-01-29 § 10, 

KLF Hid: 2020.517 
 Kommunfullmäktiges protokoll 2019-05-20 § 136, KLF Hid: 2019.3992 
 Kommunstabens förslag avseende motion (M) gällande utreda upp-

handling av bibliotekstjänster i Luleå kommun, KLF Hid: 2020.868 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-03-09 § 73, KLF Hid: 2020.1334 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 135 

Motion (KD) om medaljbonus 
Ärendenr 2019/1003-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträ-
de 2020-08-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Samuel Ek (KD), Sara Önneby Nordström (KD), Conny Sundström (KD) och 
Anette Asplund (KD) har lämnat in en motion där de lyfter den tradition som 
Luleå kommun har att gratulera elitlagen i hockey och basket med ett bidrag 
om 50 tkr vid SM-guld. 

Kommunfullmäktige har 2019-06-17 § 163 beslutat att motionen får ställas 
samt överlämnat den till kommunstyrelsen för beredning. 

Motionärerna menar att Luleå kommun ska glädjas och visa tacksamhet över 
de lag som tar medaljer men att det blir fel att betala ut pengar till föreningen 
som en form av bonus. 

Motionärerna föreslår att Luleå kommun utreder möjligheten att avsluta tradi-
tionen som innebär utbetalning av pengar som en medaljbonus och istället tar 
fram förslag på ett annat mindre kostsamt sätt för att visa tacksamhet från 
kommunen. 

Kommunstyrelsen beslutade 2019-11-04 § 266 att återremittera ärendet för att 
komplettera underlaget med mer information om vad som ingår i dagens me-
daljbonus samt uppvaktning av SM-vinster som i dag sker genom kultur- och  
fritidsförvaltningen och kommunstabens kommunikationskontor. 

Kommunstabens yttrande 
Luleå kommun har sedan 1996 betalat ut 50 tkr till elitlagen i hockey och bas-
ket vid SM-guld för att gratulera föreningen. De pengarna är den medaljbonus  
som elitlagen inom hockey och basket får vid SM-guld. 

Det finns en upparbetad ansvarsfördelning mellan olika förvaltningar om vem 
och hur framgångar ska uppmärksammas. Kultur- och fritidsnämnden upp-
märksammar föreningar/enskilda idrottare när de tagit guld på seniornivå. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Tex SM, NM (nordiska mästerskapen), EM, VM och OS. De bevakar även kul-
turframgångar såsom Grammis, Augustpriset eller liknande priser. Ledare 
uppvaktas också. Kultur- och fritidsförvaltningen skickar i dessa fall blommor 
till föreningen från Luleå kommun. 

Kommunstyrelsen via kommunikationskontoret bevakar och uppvaktar andra 
framgångar såsom frisör-SM och kock-VM m.m. 

Luleå kommun gratulerar den enskilda Luleåbon eller föreningen med blom-
mor från Luleå kommun. Vanligen skickas blommorna direkt till en person 
men i vissa fall har föreningen/personen blivit inbjuden till stadshuset och 
kommunalrådet har överlämnat blommorna.  

Då det finns upparbetade rutiner för hur kommunen ska uppmärksamma 
idrottsliga framgångar på SM-nivå föreslår kommunstaben att även elitlagen 
inom hockey och basket ska ingå i kultur- och fritidsförvaltningens uppdrag 
att bevaka och gratulera föreningarna i enlighet med hur de uppmärksammar 
övriga SM-guld vilket är genom att blommor skickas till föreningen. 

Medel för medaljbonus har vanligtvis anvisats från kommunstyrelsens anslag 
för oförutsedda utgifter. Utifrån kommunens rådande ekonomiska läge och 
pågående effektiviseringar bör denna kostnad ses över. 

Kommunstyrelsen har 2020-04-06 § 101 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå motionen. 

Sammanträdet 
Ordföranden föreslår bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträde 2020-
08-31 och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Dialog: 
Kommunstabens kansli har samrått med kommunikationsenheten och kultur- 
och fritidsförvaltningen vid beredningen av ärendet. 

Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Förslaget berör inte utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Förslaget innebär att alla personer och föreningar som vinner ett SM-guld in-
om någon idrott uppvaktas på samma sätt av Luleå kommun. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Förslaget berör inte utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Förslaget påverkar inte utvecklingsområdet. 

Beslutsunderlag 
 Kommunstabens beslutsförslag gällande motion om medaljbonus, 

KLF Hid: 2020.1147 
 Motion från Samuel Ek m.fl. (KD) KLF Hid: 2019.4222 
 Kommunfullmäktiges protokoll 2019-06-17 § 163, KLF Hid: 2019.4507 
 Kommunstyrelsens protokoll 2019-11-04 § 266, KLF Hid: 2019.7936 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-04-06 § 55, 

KLF Hid: 2020.1370 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-04-06 § 101, KLF Hid: 2020.2032 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 136 

E-förslag gällande klimatomställningsplan med koldioxid-
budget 
Ärendenr 2018/1711-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträ-
de 2020-08-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag gällande klimatomställningsplan har inkommit. Förslagsställaren 
föreslår Luleå kommun att fatta ett beslut om att ta fram en klimatomställ-
ningsplan för att nå årliga utsläppsminskningar på minst 10% och nollutsläpp 
till år 2030. Omställningsplanen ska inbegripa en koldioxidbudget som ska 
inkludera export, import, sjö- och flygtrafik. 

Yttrande från kommunstabens avdelning demokrati & samhälle 
Samhällsutvecklingsenheten bedömer att förslaget innebär en skärpning av de 
mål som kommunen har för klimatarbetet i Borgmästaravtalet och även för de 
övergripande målen till 2050. 

En koldioxidbudget bygger till stora delar på grova uppskattningar per invå-
nare och bedöms ta mer tid att genomföra än den nytta som verktyget kan ge. 
En omställningsplan som omfattar all klimatpåverkan från det geografiska 
området, importen, samt sjö- och flygtrafik skulle innehålla flera delar som en 
kommun varken har rådighet över eller kan få faktauppgifter om. Dessa upp-
gifter finns endast på nationell nivå. 

Kommunstaben föreslår därför kommunfullmäktige beslutar att avslå e-försla-
get med hänvisning till att det pågår ett arbete för Borgmästaravtalet och att 
förslaget bedöms inte ge en förstärkning av det lokala klimatarbetet. 

Bakgrund 
Det finns tre styrande inriktningar för klimatfrågan i Luleå kommun: 

 Luleå kommuns beslut att bli Borgmästarkommun med mål för minsk-
ning av de klimatpåverkande utsläppen med 60 % till 2030. 

 Ett av de övergripande målen till 2050 är Ingen klimatpåverkan. 
 Ett av kommunfullmäktiges utvecklingsområden är Minskad klimat-

påverkan. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Uppföljningen av ovanstående har visat att arbetet för att minska de klimatpå-
verkande utsläppen går för långsamt för att vi ska nå ingen klimatpåverkan år 
2050. Detta har resulterat i att det finns förslag på ett förstärkt klimatarbete 
utan koldioxidbudget eller skärpta målsättningar. 

Det finns redan ett uppdrag att ta fram beslutsunderlag i form av en färdplan 
med de åtgärder som behövs för att nå fossilfrihet. Ett underlag som kan an-
vändas för beslut om åtgärder av nämnder och styrelser. 

Kommunstyrelsen har 2020-04-06 § 106 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
avslå e-förslaget. 

Sammanträdet 
Ordföranden föreslår bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträde 2020-
08-31 och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Dialog: 
Stadsbyggnadsförvaltningen har bidragit med underlag till yttrandet. 

Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Förslaget innebär ett avslag och kan därför inte påverka utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Förslaget innebär ett avslag och kan därför inte påverka utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Förslaget innebär ett avslag och kan därför inte påverka utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
Förslaget innebär ett avslag och kan därför inte påverka utvecklingsområdet. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag gällande klimatomställningsplan med koldioxidbudget, 

KLF Hid: 2019.3283 
 Kommunstabens förslag avseende e-förslag gällande klimatomställ-

ningsplan med koldioxidbudget, KLF Hid: 2020.877 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-02-24 § 37, 

KLF Hid: 2020.968 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-03-09 § 85, KLF Hid: 2020.1346 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-04-06 § 106, KLF Hid: 2020.2037 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 137 

Motion (RS) om att Luleå Hamn utträder ur Sveriges Ham-
nar 
Ärendenr 2019/454-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträ-
de 2020-08-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Jonas Brännberg (RS) och Liv Shange Moyo (RS) har inkommit med en mot-
ion om att Luleå Hamn utträder ur Sveriges Hamnar. 

Rättvisepartiet socialisterna föreslår att kommunfullmäktige beslutar att ge-
nom ett extra ägardirektiv ge Luleå Hamn i uppdrag att går ur Sveriges Ham-
nar som medlemsorganisation i väntan på att Sveriges Hamnar respekterar 
grundläggande fackliga rättigheter. 

Kommunstabens kansli har begärt in ett yttrande från Luleå Hamn AB. 

Luleå Hamn ABs yttrande 
Luleå Hamn AB är medlem i bransch- och arbetsgivarföreningen Sveriges 
Hamnar sedan lång tid. Förutom Luleå Hamn är alla Sveriges 53 allmänna 
hamnar medlemmar i Sveriges Hamnar. Sveriges Hamnar bedrivs som en 
demokratisk förening där alla medlemmar har både rätt att rösta samt rätt att  
via stämman utse representanter till styrelser mm. Som medlemmar i Sveriges 
Hamnar får Luleå Hamn bland annat stöd i arbetsrättsliga frågor, stöd och 
information om lagar/regler, beslut, utredningar arbetsmiljöfrågor med mera 
som sker utanför Luleå Hamns egna blickfält. Sveriges Hamnar utgör dess-
utom en viktig remissinstans för regering och myndigheter i frågor gällande 
sjöfart och hamnverksamhet. Denna hjälp och denna påverkansmöjlighet är av 
mycket stort värde för Luleå Hamn. 

För Luleå Hamn är hållbarhet ett kärnvärde som är mycket viktigt – vi skall 
vara den ”Hållbara länken till världen” för våra kunder och näringslivet i vår 
region. Luleå Hamn skall vara hållbart ur alla tre perspektiv, socialt, ekono-
miskt och miljömässigt. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Socialt skall vi vara en ansvarsfull arbetsgivare som skapar bra arbetsförhål-
landen för vår personal och ger dem inflytande i sin vardag utifrån den svens-
ka arbetsmarknadsmodellen. För att detta skall fungera krävs en samverkan 
mellan arbetsgivare och fack. Från tid till annan uppstår meningsskiljaktighe-
ter i frågor och då har alla parter möjlighet till att begära förhandlingar. Denna 
svenska modell hedrar Luleå Hamn och även vår arbetsgivarförening Sveriges 
Hamnar. När meningsskiljaktigheterna är så stora att en konflikt inträffar kan 
opartiska medlare inkallas – vilket även skett i konflikten mellan Sveriges 
Hamnar och Hamnarbetarförbundet under början av 2019. Dessa opartiska 
medlare från Medlingsinstitutet har lämnat flera avtalsförslag till parterna för 
att lösa konflikten – Sveriges Hamnar har sagt ja till alla förslag och Hamnar-
betarförbundet har sagt nej. Slutligen nåddes ett avtal – ett s.k. andrahandsav-
tal med Hamnarbetarförbundet. Detta kollektivavtal är likalydande med det 
förstahandsavtal som Sveriges Hamnar haft i årtionden med Transportarbe-
tarförbundet. 

För medarbetare i hamnar gäller samma rättigheter som för arbetstagare på 
andra arbetsplatser att via sin kollektivavtalspart utse skyddsombud. Så har  
även i svenska hamnar skyddsombud utsetts av arbetstagarnas kollektivav-
talspart – Transportarbetareförbundet. Att utse skyddsombud med sina sär-
skilda rättigheter är en kollektivavtalad rättighet som tillkommer arbetstagar-
na genom kollektivavtalet. Luleå Hamn tycker denna ordning på arbetsmark-
naden är mycket bra och vi har stor nytta av engagerade skyddsombud. 

Fram tills kollektivavtal träffades under våren 2019 har Hamnarbetarförbun-
det inte sedan 1972 haft något kollektivavtal med Sveriges Hamnar. 
Frågan om skyddsombud har under denna tid hanterats olika i olika hamnar. 
Den ”utestängningspolicy” som motionärerna syftar på är sannolikt att Sveri-
ges Hamnar som central kollektivavtalspart börjat tillämpa denna kollektivav-
talade rättighet för sin kollektivavtalspart – Transportarbetareförbundet, inte 
för andra ej kollektivavtalade parter. Detta är ur Luleå Hamns synvinkel helt i 
linje med kollektivavtalets intentioner då ett kollektivavtal ger både rättighe-
ter och skyldigheter som endast tillkommer avtalets parter. Skyddsarbete och 
arbetssäkerhet är i alla stycken arbetsgivarens ansvar och där är en god sam-
verkan mellan arbetsgivare, medarbetare och fackliga organisationer en 
grundbult för att arbetsmiljön skall vara bra och ständigt förbättras. Luleå 
Hamns syn är att ett medlemskap i Sveriges Hamnar hjälper oss att upprätt-
hålla en god arbetsmiljö och att vi är och förblir socialt hållbara. 

För att Luleå Hamn skall kunna vara ekonomiskt hållbart krävs att företaget 
kan ha marknadsanpassade villkor på alla områden. Detta gäller även för an-
ställningsvillkor och kollektivavtal. Luleå Hamn kan genom sitt medlemskap i 
Sveriges Hamnar vara med i det kollektivavtal som gäller inom hamnbran-

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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schen och på så sätt medverka till en ekonomisk stabilitet för bolaget och dess 
anställda. 

Den miljömässiga hållbarheten stärks även den genom medlemskapet i Sveri-
ges Hamnar. I Sveriges Hamnars regi bedrivs ett gemensamt arbete som inne-
fattar alla Sveriges 53 hamnar. Arbetet drivs bland annat genom olika forum, 
t.ex. oljehamnsforum där kunskaps- och erfarenhetsutbyte är centrala delar av 
den kompetensutveckling som sker för personalen i hamnarna. Utöver detta 
så är Sveriges Hamnar även delägare, tillsammans med Transportarbetarför-
bundet, till TYA som bedriver utbildning för alla hamnarbetare när det gäller 
arbetsmiljöfrågor. 

Luleå Hamns mening är att vår arbetsgivarförening, Sveriges Hamnar, i alla 
stycken respekterar och står upp för fackliga rättigheter och den svenska ar-
betsmarknadsmodellen. 

Luleå Hamn har stora fördelar av att vara medlem i en kollektivavtalande 
arbetsgivarorganisationen Sveriges Hamnar varför vi föreslår att kommunfull-
mäktige avslår motionen om att Luleå Hamn skall lämna Sveriges Hamnar. 

Kommunstyrelsen har 2020-05-11 § 120 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå motionen om att Luleå Hamn ska lämna Sveriges Hamnar. 

Sammanträdet 
Ordföranden föreslår bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträde 2020-
08-31 och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Motion (RS) angående att Luleå Hamn ska utträda ur Sveriges Ham-

nar, KLF Hid: 2019.2078 
 Kommunstabens beslutsförslag angående motion om att Luleå Hamn 

ska utträda ur Sveriges Hamnar, KLF Hid: 2020.1879 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-04-06 § 65, 

KLF Hid: 2020.2003 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-05-11 § 120, KLF Hid: 2020.2589 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 138 

Motion (C) om välkomstskyltar 
Ärendenr 2020/34-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträ-
de 2020-08-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Eric Lundvall (C) och Ingrid Vesterlund (C) har lämnat in en motion om väl-
komstskyltar. Motionärerna vill att infarterna till Luleå kommun ska visa på 
en attraktiv stad och hälsa besökare välkomna, och menar att dagens skylt-
ning inte är tillräckligt bra. En ny utformning av skyltar föreslås göras genom  
tävlingar för grundskoleelever. 

Motionen föreslår att uppdra till miljö- och byggnadsnämnden att ta fram 
välkomstskyltar för alla större infarter till Luleå kommun, inkluderande infor-
mation om tomgångskörning. 

Vidare föreslår motionärerna att uppdra till miljö- och byggnadsnämnden att 
sätta upp digitala informationsskyltar om aktuell samhällsinformation i an-
slutning till välkomstskyltarna. 

Kommunfullmäktige har 2020-01-27 § 11 beslutat att motionen får ställas och 
överlämnat den till kommunstyrelsen för beredning. 

Kommunstabens yttrande 
Luleå kommun har i dagsläget åtta välkomstskyltar vid infarterna till Luleå. 
Fyra av skyltarna är placerade runt centrum inklusive Luleå Airport och övri-
ga fyra skyltar är placerade vid E4:an och väg 97 i höjd med Gammelstad. 

Mätning av trafik vid de infarter som följs upp statistiskt: 

Bilmätningar årsvis i Luleå Kommun, vardagsmedeldygn v.39 
2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Gata Sträcka 
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Bergnäsbron västra brofästet 17581 17178 17389 17430 17028 17600 17771 17619 16543 16963 
Bodenvägen Svartövägen-Gammelstadsvägen 22927 22167 21565 21922 23157 25310 23303 20230 21156 19179 
Bodenvägen Haparandavägen-av-/påfart Spantgatan 22534 23814 
Haparandavägen Universitetsvägen - Vänortsvägen 7141 
Haparandavägen Midgårdsvägen-Björkskataleden 13459 13715 

Mätning av passerade fordon vid infarter till Luleå centrum vardagsmedeldygn v 39 2010-
2019. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Alla skyltar består av en fast bild och ett utbytbart textbudskap. Skyltarna runt 
centrum har Luleå kommuns profilbild som fast bild (en vinter- respektive 
sommarvariant) och skyltarna runt Gammelstad har världsarvets symbol. 
Skyltarna med världsarvets symbol får inte byta bild/utseende enligt avtal 
med Unesco från 1995 när världsarvet bildades. När det gäller övriga fyra 
centrumskyltar pågår för närvarande ett arbete med att uppdatera profilbil-
den som kommer att vara klart inom kort. 

Därför förslår kommunstaben avslag för den del av motionen som rör väl-
komstskyltarnas utformning. 

Förslaget att komplettera alternativt ersätta välkomstskyltarna med digitala 
informationsskyltar är i grunden bra, men skulle innebära en hög investe-
ringskostnad. Kostnaden för en digital skärm ligger på 33 000 kronor per 
kvadratmeter. Det innebär att totalpriset för att byta en skylt skulle hamna på 
ungefär 500 000 kronor, beroende på storlek, vilket skulle ge en kostnad för 
kommunen på beräknat två miljoner kronor för att byta fyra skyltar. 

I dagsläget har endast de fyra centrumskyltarna elförsörjning. Ska alla åtta 
skyltar digitaliseras tillkommer kostnad för framdragning av el. 

Vid byte till digitala välkomstskyltar krävs också bygglov samt tillstånd från 
Trafikverket utifrån trafiksäkerhetsaspekten. 

Kommunens driftskostnad för nuvarande välkomstskyltar består av byte av 
textbudskap samt byte av sommar- respektive vinterbild. Förra året uppgick 
den kostnaden till cirka 65 000 kronor. Bytena sköts av ett lokalt skyltföretag. 

På grund av den höga investeringskostnaden föreslår kommunstaben därför 
avslag även för den del av motionen som rör digitala informationsskyltar. 

Kommunstyrelsen har 2020-05-11 § 121 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå motionen. Vid ärendets behandling i kommunstyrelsen reserverade 
sig Carola Lidén (C) mot beslutet. 

Sammanträdet 
Ordföranden föreslår bordlägga ärendet till fullmäktiges sammanträde 2020-
08-31 och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Dialog: 
Samråd har skett med stadsbyggnadsförvaltningen. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Bedömning utvecklingsområde: Ökad jämlikhet 
Förslaget har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Mer jämställd fördelning av makt 
och resurser 
Förslaget har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Minskad klimatpåverkan 
Förslaget har ingen påverkan på utvecklingsområdet. 

Bedömning utvecklingsområde: Starkare ekonomi för tillväxt 
En digital skyltning skulle kräva mindre manuell handpåläggning men högre 
initial kostnad. 

Beslutsunderlag 
 Motion (C) om välkomstskyltar, KLF Hid: 2020.107 
 Kommunstabens förslag till beslut avseende motion (C) om välkomst-

skyltar, KLF Hid: 2020.2174 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-04-27 § 73, 

KLF Hid: 2020.2341 
 Kommunstyrelsens protokoll 2020-05-11 § 121, KLF Hid: 2020.2590 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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